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Betreft : De nieuwe strategische adviesraad voor 

Cultuur, Jeugd, Sport en Media.

Mijnheer de voorzitter,

Enige tijd geleden bracht uw raad advies uit over de nieuwe strategische 

adviesraad voor Cultuur, Jeugd, Sport en Media.

Ik wil graag en gemeend mijn appreciatie betuigen voor de positieve en 

constructieve benadering die in dat advies is terug te vinden. Ons 

gesprek van eind juni en de daarop volgende correspondentie en ad hoc 

overlegmomenten, legden een stevige basis voor de grote principes en 

krachtlijnen van deze nieuwe strategische adviesraad.

Met deze brief wil ik u informeren over de behandeling van uw laatst 

uitgebrachte adviezen.

De structuur van de raad, met naast een algemene raad, vier sectorraden 

die rechtstreeks adviezen kunnen geven, komt sterk tegemoet aan zowel de 

door de Vlaamse overheid gestelde bestuurlijke kaders als de noden en 

wensen van de diverse sectoren. Het voorstel dat nu voorligt, laat toe om 

tegelijkertijd integrerend en gespecialiseerd te werken. 

De sectorraden vormen zo een geïntegreerd onderdeel van de strategische 

adviesraad, maar kunnen zich ook met een eigen identiteit ontwikkelen. 

Zoals uitdrukkelijk gevraagd door de Vlaamse Sportraad, zullen de 

sectorraden gekaderd in hun huishoudelijk reglement, een eigen naam 

kunnen kiezen. Het samengaan van zowel vertegenwoordigers van het 

middenveld als externe deskundigen, evenals het ruime aantal leden, 

garanderen een evenwichtige en toch werkzame samenstelling.
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Ik ben tevreden dat we in overleg met de Vlaamse Jeugdraad garanties 

hebben kunnen inbouwen voor een efficiënte samenwerking die ruimte biedt 

aan de invalshoek van kinderen en jongeren, ook in de algemene raad. 

Ik ben graag ingegaan op een groot aantal van de voorstellen van de Raad 

voor Cultuur, de Raad voor de Kunsten en de Raad voor Volksontwikkeling 

en Cultuurspreiding waarin precieze aanpassingen in de tekst van het 

voorontwerp werden voorgesteld. 

De taakomschrijving van de Raad voor Cultuur, Jeugd, Sport en Media wordt 

aangevuld met de mogelijkheid om uit eigen beweging of op verzoek advies 

uit te brengen over voorstellen van decreet, een bepaling die trouwens 

ook voorzien was in het kaderdecreet over strategische adviesraden.

De bepalingen betreffende de samenstelling van de raad worden eenvoudiger 

geformuleerd, zonder afbreuk te doen aan de noodzaak voor diversiteit qua 

bestuursniveaus, werksoorten, initiatiefnemers, mannen en vrouwen en

etnisch-culturele diversiteit.

Ik volgde eveneens de argumentatie om de onverenigbaarheid tussen 

lidmaatschap van de strategische adviesraad en bestuurslid van een 

steunpunt op te heffen. 

Ik stem in met het voorstel om zo weinig mogelijk ambtshalve 

vertegenwoordigingen in te bouwen bij de afvaardiging van de sectorraden 

in de algemene raad.

In het concept van strategische advisering is een opdeling gemaakt tussen 

beleidsvoorbereiding en beleidsuitvoering. Zo dreigt de ervaring en de 

kennis opgedaan via de uitvoering van het beleid niet door te dringen tot 

bij degenen die over het beleid reflecteren en adviseren. Vandaar dat ik 

het advies volg om de informatie uitwisseling tussen de strategische 

adviesraad en de beleidsuitvoerende beoordelingscommissies te 

formaliseren. Om relevante adviezen uit te brengen die voor het beleid 

een meerwaarde kunnen betekenen, is de tijdige en volledige 

informatiedoorstroming essentieel. 

Op een aantal punten verkoos ik bepaalde adviezen niet te volgen.

Ik ga niet in op het voorstel om de voorzitters van de sectorraden door 

de minister te laten benoemen. Ik wil hier de autonomie van de 

sectorraden ten volle laten spelen en heb er alle vertrouwen in dat de 

sectorraden een verantwoorde keuze zullen maken. Ze hebben hier zelf 

trouwens alle belang bij.

Het is vanzelfsprekend dat de lijst met kandidaturen van de 

onafhankelijke deskundigen openbaar wordt gemaakt en dat de uiteindelijke 

keuze wordt gemotiveerd. Dit kadert essentieel in de principes van 

openbaarheid van bestuur. Ik acht het dan ook niet opportuun om 

bepalingen terzake in het decreet op te nemen.

Verder ga ik niet in op het voorstel om aan de strategische adviesraad 

bij decreet een forumfunctie toe te kennen. Het kaderdecreet voorziet in 

de toch wel brede taakstelling voor strategische adviesraden geen 

forumfunctie. Dat belet echter niet dat de raad eigen initiatieven kan 

nemen, dus ook de organisatie van forum. Ik verwacht echter vooral dat de 

strategische adviesraad zich concentreert op de decretale opdrachten. 
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Wat de inhoudelijke en financiële ondersteuning van de strategische 

adviesraad betreft, verwijs ik naar de dotatie van 65.000 euro die ik in 

de begroting van 2007 heb voorzien. 2007 wordt een overgangsjaar omdat de 

raad nog geen volledig jaar zal kunnen werken. Voor 2008 zal ik de 

dotatie aanpassen aan een volledig werkjaar. 

De raad zal ook beschikken over een permanent secretariaat met een 

voltijdse staf van 5 medewerkers. 

Het is mijn bedoeling om het ontwerp van decreet zo spoedig mogelijk voor 

behandeling in te dienen bij het Vlaams Parlement. Voorafgaand zijn er 

enkele adviezen, o.a. van de SERV, noodzakelijk. Ik heb echter goede hoop 

dat de tekst nog voor de zomervakantie wordt behandeld. Daarna kan de 

openbare oproep voor kandidaten worden gelanceerd en kunnen de 

organisaties uit het middenveld hun vertegenwoordigers voordragen. Eens 

de samenstelling door de Vlaamse Regering is goedgekeurd, kan de eerste 

strategische adviesraad voor het beleidsdomein Cultuur, Jeugd, Sport en 

Media zijn belangrijke taak aanvatten. Het is de start van een nieuw 

verhaal, maar ik koester hoge verwachtingen en hoop dat we samen verder 

kunnen werken aan een boeiend verhaal.

Ik dank u en de leden van uw adviesraad van harte voor de inspanningen 

die u leverde en wellicht ook straks nog zal leveren. De kans is groot 

dat ik u en uw collegae terug ontmoet, in het kader van een krachtige en 

performante strategische adviesraad en sectorraden.

Met vriendelijke groet,

Bart Anciaux

Vlaams minister


